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Protokół nr 18/2015 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 3 sierpnia 2015 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności 5 członków Zarządu, co wobec składu Zarządu 

wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych decyzji, 

przewodniczący Szczęsny Filipiak otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 14 lipca 2015 r. 

2. Podjęcie uchwał  

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zwołaną na dzień 25 sierpień  2015 r. 

4. Rozpatrzenie korespondencji. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 17 posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 14 lipca 2015 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

 

Ad. 2. 

- Zarząd podjął uchwałę  delegującą radnych do wykonywania zadań zgodnie z par. 3 pkt 5 

Statutu Dzielnicy – uchwała podjęta jednomyślnie 5 głosów za ( 11/2015) 

- Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. 

Rogalskiego w Krakowie  –uchwała podjęta jednomyślnie 5 głosów za ( 12/2015) 

- Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 307/13 obr. 14 Krowodrza przy ul. 

Senatorskiej w Krakowie  – uchwała podjęta jednomyślnie 5 głosów za ( 13/2015) 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd trzech 

projektów uchwał, które znajdą się w projekcie porządku obrad sesji, zwołanej na 25 sierpnia 

2015 r. Przewodniczący był referentem wszystkich projektów. 

W dyskusji dotyczącej projektu  uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa 

na 2016 rok w dotyczących wniosku o „ Budowę oświetlenia przy alejce pieszo rowerowej 



wzdłuż al. Focha” oraz „ Przebudowę – poszerzenie chodnika wzdłuż Błoń Krakowskich przy 

ulicy Piastowskiej” udział  wzięli: Szczęsny Filipiak, Magdalena Mardyła i Marzena Garzeł, 

Marek Golonka. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 104). 

W dyskusji dotyczącej projektu uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i 

do Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2016-2017 o nazwie „Budowa brakującego oświetlenia w postaci latarni 

ulicznych na odcinku łączącym ulice Jodłową i Starowolską” udział wzięli: Szczęsny Filipiak, 

Marek Golonka i Magdalena Mardyła, Marzena Garzeł, Jan Dziura Bartkiewicz. Projekt został 

uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za  (druk nr 105).  

Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu przy al.3 Maja wnioskujący o 

dopuszczenie możliwości parkowania samochodów na al. 3 Maja w dni robocze od godziny 

15.00   został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 106). 

 

Ad. 4 

- Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

- pismo Pana Dariusza Barana w sprawie korzystania przez mieszkańców Olszanicy z boiska , 

które jest zamknięte  dla dzieci i młodzieży. W dyskusji radni zaproponowali przygotowanie na 

następny zarząd projektu uchwały o zmianę regulaminu korzystania z boiska w Olszanicy i 

udzielenie odpowiedzi mieszkańcowi Olszanicy. 

- pismo Wydziału Organizacyjnego dotyczące stanu środków finansowych poniesionych na 

utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec– po zapoznaniu się z pismem zarząd 

postanowił o zakupie kamery, lodówki i ewentualnie metalowej szafy na korespondencję 

-pismo Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa dotyczące informacji Pana Arkadiusza 

Puszkarza o  organizacji  Dożynek w roku 2016  w Dzielnicy VIII Dębniki – przyjęto do 

wiadomości, 

- pismo Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie unieważnienia otwartego 

konkursu ofert na realizacje w roku 2015 zadań publicznych w obszarze kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego pn. „ Organizacja wydarzeń kulturalnych na 

terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec” Jedyna oferta złożona na realizację tego zadania pt. 

Festiwal Pokoleń „Zwierzyniec Dawniej i Dziś” ze względów formalnych nie została przyjęta. 

- pismo Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Księcia Józefa 377 dotyczące dojścia i dojazdu do 

boiska Bielany Celiny. W dyskusji postanowiono przygotować na następny zarząd, projekt 

uchwały wnioskujący do Wydziału Skarbu Miasta dotyczący ustanowienia drogi koniecznej. 

Niezbędne materiały przygotuje Magdalena Mardyła 

- pismo Wydziału Spraw Społecznych dotyczące korekty uchwały nr X/86/2015 z dnia 14 lipca 

2015 roku dotyczące zmiany realizatora zadania „Ochrona i promocja zdrowia – organizacja 

kursu z zakresu pierwszej pomocy dla mieszkańców Dzielnicy VII” – zamiast SO należy 

wskazać BZ – projekt uchwały będzie przygotowany na następny zarząd. 

- pismo Pana Pawła Romanka mieszkańca ul. Szaserów w Olszanicy  w sprawie naprawy 

zniszczonych przy budowie trasy kolejowej do Balic odcinków drogi ul. Powstania 

Styczniowego. W dyskusji podniesiono również problem dojazdu do stacji Krzyżówka ul. 

Powstania Styczniowego, która jest ulicą bardzo wąską, brak jest pasa drogowego. Pismo w tej 

sprawie ,skierowane do Wydziału Skarbu przygotuje Pan Jan Dziura Bartkiewicz.  



- pismo Pana Dariusza Trzosa mieszkańca ul. Kraszewskiego w sprawie usunięcia znaku 

zakazu zatrzymywania się umieszczonego na rogu ul. Kraszewskiego/Senatorska. W wyniku 

dyskusji pismo należy skierować do Komisji Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych Rady Dzielnicy VII. 

-pismo Biura Planowania Przestrzennego dotyczące przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Armii Krajowej – Piastowska 

Rada może zgłaszać postulaty i propozycje do tego planu do dnia 15 września 2015 r. 

- pismo Biura Planowania Przestrzennego dotyczące wyłożenia do publicznego wglądu 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon ulicy 

Junackiej”. W tej sprawie 28 lipca odbyło się spotkanie w celu prezentacji w/w planu. Projekt 

planu wraz z prognoza oddziaływani a na środowisko udostępniony zostaje do publicznego 

wglądu w dniach od 3 do 31 sierpnia 2015 roku. 

Następny Zarząd 18 sierpnia 2015 roku, kolejny 14 września zamiast planowanego 15 września 

2015 roku.  

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 20.05 zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała:                                                                           Przewodniczący  

                                                                              Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Teresa Machowska                                                         

 

Szczęsny Filipiak 


